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Protokół nr 13/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Obrady rozpoczęto dnia 8 stycznia 2020r. o godz. 07:30, a zakończono o godz. 08:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków komisji: 

 Radny Artur Wiatrak - Przewodniczący Komisji 

 Radna Sławomira Kuś - Z-ca Przewodniczącego Komisji 

 Radny Robert Marciniak 

 Radna Elżbieta Musiałowska  

 Radna Barbara Kempiak 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju.  

Do protokołu dołączono listę obecności.  

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad.  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Artur Wiatrak. Prowadzący obrady 

powitał uczestniczących w posiedzeniu, następnie przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Kontrola zamówień publicznych udzielonych w trybie przetargu nieograniczonego w 2019r. 

3. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Uwag, wniosków do porządku obrad nie wniesiono.  

Porządek obrad został przyjęty przez Komisję jednogłośnie - 5 głosami” za”, przy „0” głosach 

przeciw i „0” głosach wstrzymujących się, na 5 obecnych członków komisji.  

 

Pkt. 2. Kontrola zamówień publicznych udzielonych w trybie przetargu nieograniczonego w 

2019r. 

W tej części obrad członkowie komisji szczegółowo przeanalizowali zamówienia publiczne 

udzielone w trybie przetargu nieograniczonego w 2019r. przeprowadzone przez Gminę Zduny.  

 Szczegóły kontroli zawiera załącznik nr 1 do protokołu.  

Po przeprowadzonej kontroli i wysłuchaniu wyjaśnień członkowie komisji nie wnieśli uwag do 

sposobu przeprowadzania zamówień publicznych w 2019r.  

 

Pkt. 3. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski.  
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W tym punkcie głos zabrali członkowie komisji w sprawach bieżących min. remontu chodników, 

montażu lamp ulicznych oraz opłat za śmieci.  

Radna Elżbieta Musiałowska pytała o postępy remontu chodników na ul. Polnej w Zdunach. 

Radna Barbara Kempiak pytała o montaż lamp na ul. 1 Maja.  

Radny Robert Marciniak zgłosił niepokojąco rosnącą stertę śmieci przy blokach na ul. Trzech 

Krzyży. Prosił o interwencję, ze względu na zagrożenie epidemiologiczne.  

Odpowiedzi na pytania udzielał Miłosz Zwierzyk.  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji radny Artur Wiatrak zamknął 

posiedzenie dziękując zgromadzonym za przybycie.    

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

 

     mgr Artur Wiatrak  

 

Protokół sporządziła:  

mgr Barbara Fornal 


